
 

 

Referat 

- fra bestyrelsesmøde i afdeling 15 
 
Mødested:   Bestyrelseshuset, Store Tingbakke 31 
 
Mødetidspunkt:  15. august 2017 kl. 19.00 
 
Deltagere:   Peter Rasmussen, Morten Kruse, Marijanne Danielsen, Rene Holst 
    Sørensen, Steen Købsted, Tove Nielsen, Marianne Nielsen, Helle Larsen, 
   Pia Kurtz. 
 
Afbud:    
 
 
1. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde.  
 
 
2. Orientering fra formand. Sagen om trusler mod ViVa personel kører. Nyt tag på fælleshuset 

bliver ikke til noget i denne omgang, da firmaet som skulle stå for arbejdet er gået ned. 
Projektet genoptages til næste år. Gæstebolig nummer to er meldt færdig. Der har været rift 
om  gæstebolig nummer et. 

 
3. Helhedsplanen. Håbløst, områder har stået klar i lang tid inden kørestenene er kommet på. Der 

kommer asfalt på omkring den 1. September. Vi har to udestående parkeringsafgifter. De vil 
blive opkrævet. Ny koordinator på helhedsplanen er Kuno istedet for Peter Karlsen. Vi 
imødeser et frugtbart samarbejde. Der vil blive arbejdet i 4 weekender på 
udendørsbelysningen. På den måde kan vi se frem til at vi har oplyste veje, når efteråret 
kommer. 

 
4. Ansøgning om opsættelse af markise nr 25. Tilladelse er givet. Ansøgning om opsætning af 

skur i eksisterende huller i muren i nr 10. Tilladelse givet. 
 
5. Evaluating af repræsentantskabsmøde. Palle og Steen blev genvalgt. Rene opstillede og tabte. 

Der var tre opstillet til suppleant, hver fik 28 stemmer, herefter blev der foretaget lodtrækning 
og Rene kom ind som 1. Sup og indtræder i repræsentantskabet.  

 
6. Grisefest 19.08.2017. Der er 100 tilmeldte. Der er opsat telt så der er plads til alle. Der bliver 

indkøbt småkager og Baileys. Vi dækker bord kl. 11.00., med mindre vi kan få andre til det. 
 
7. Emner til næste møde. Ingen emner. 
 
8. Eventuelt. Tove, de fliser til bryggers, der blev valgt for snart længe siden, bliver ikke brugt, 

men de gamle røde klinker lægges igen. Tove var også blevet lovet en mindre vask og højskab 
på badeværelset, men Færch har isat stor vask. Steen forklarede at hvis Færch afviger fra det 
planlagte så bortfalder garantien. De grønne områder trænger til en græstrimmer omkring 
træerne. 

 
 
 
Næste møde: 26. September kl. 19.00. Mads inviteres med og der er spisning. 
 
 

Marijanne Danielsen 
Dato: 18.08.17 

Referent 
 
 


